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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

 
PROCES – VERBAL  

încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hun edoara 
din  data de 29.09.2009 

 
   Conducerea şedinţei este exercitată de d-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia 

care a fost aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.140/2009 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în 
funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”  
“Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 19 consilieri în funcţie şi-au înregistrat prezenţa 
până la această oră un număr de 19 consilieri.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. Primar Ovidiu 
Marius Hada, dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert şi d-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

 
Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara, precum şi presa locală. 
În continuare se dă cuvântul d-nului Secretar Aurel Raţă-Bugnariu pentru a 

prezenta stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 27.08.2009 şi 
09.09.2009.” 

 
Dl. Secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
din data de 27.08.2009 şi 09.09.2009. 

 
Doamnelor şi domnilor consilieri  locali, procesele verbale ale şedinţelor 

anterioare, v-au fost puse în timp util,  care au fost semnate de către secretar precum şi de 
către preşedintele şedinţelor anterioare, le supun aprobării Consiliului local. 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate  de voturi. ” 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi şi propune modificarea acesteia după 
cum urmează:  

� Introducerea, dup ă punctul 21 al ordinei de zi, a dou ă proiecte de 
hotărâre.  

 
- Proiect de hotărâre  privind aprobarea  concesionării prin licitaţie publică  a  terenului în 
suprafaţă de  16,0 mp situat în b-dul Corvin nr. 9 A din municipiul Hunedoara, înscris în CF 
Hunedoara 60728, provenită din conversia de pe hârtie a CF nr. 1194N, nr. cad. 2733, nr. 
top 2064/55/61. 

Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
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- Proiect de hotărâre  privind aprobarea completării  inventarului bunurilor care alcătuiesc 
domeniul public al municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local nr. 
73/1999 şi atestat prin Anexa nr. 4 la Hotărârea Guvernului nr. 1352/2001.  

Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 

Ordinea de zi va fi renumerotată în mod corespunzător. 
 

D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Supunem la vot ordinea de zi modificată şi renumerotată, prezentată mai 

sus. Se aprobă în unanimitate ordinea de zi. 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 

au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

 
Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 

încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 

 
Se dă cuvântul doamnei consilier local Chiş Şerban Ana Aurelia – 

Preşedintele Comisiei de validare pentru a prezenta raportul acestei comisii.  

 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Comisia de validare a verificat actele depuse la dosar. După verificarea 

acestor acte comisia de validare şi-a dat avizul favorabil în ceea ce-l priveşte pe domnul 
Şoş Iosif, viitor consilier local.” 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.157/2009 se aprobă în unanimitate. 
 

 Dl. Secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Potrivit prevederilor art. 32 din Legea administraţiei publice locale 

nr.215/2001, republicată, cu completările şi modificările ulterioare consilierul a cărui 
mandat a fost validat, depune în faţa consiliului local, jurământul prevăzut de lege. 

Se dă cuvântul d-lui Şoş Iosif pentru a da citire textului jurământului, după 
care semnează textul jurământului în două exemplare. 

Având în vedere cele prezentate mai sus, dl. Şoş Iosif intră în deplinătatea 
atribuţiilor sale de membru în Consiliul local al municipiului Hunedoara. 
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                    Astfel, numărul Consilierilor Locali în funcţie ai Municipiului Hunedoara este de 
20.” 
 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi).  

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 

 
Se dă cuvântul doamnei consilier local Chiş Şerban Ana Aurelia – 

Preşedintele Comisiei de validare pentru a prezenta raportul acestei comisii.  

D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
 Comisia de validare a verificat actele depuse la dosar. După verificarea 

acestor acte comisia de validare şi-a dat avizul favorabil în ceea ce-l priveşte pe domnul 
Culcea Tudorel, viitor consilier local.” 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.158/2009 se aprobă în unanimitate. 
 

 Dl. Secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Potrivit prevederilor art. 32 din Legea administraţiei publice locale 

nr.215/2001, republicată, cu completările şi modificările ulterioare consilierul a cărui 
mandat a fost validat, depune în faţa consiliului local, jurământul prevăzut de lege. 

Se dă cuvântul d-lui Culcea Tudorel pentru a da citire textului jurământului, 
după care semnează textul jurământului în două exemplare. 

                     Având în vedere cele prezentate mai sus, dl. Culcea Tudorel intră în 
deplinătatea atribuţiilor sale de membru în Consiliul local al municipiului Hunedoara. 
                      Astfel numărul Consilierilor Locali în funcţie ai Municipiului Hunedoara este 
de 21.” 
 

La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi).  

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 

 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.159/2009 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi)  

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
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Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.160/2009 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi)  

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 

 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.161/2009 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi).  

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.162/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi)  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 

 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

D-ra Szilagyi Ana Maria:  
 „Am doar observaţie de făcut, mă bucur că o să avem şi noi, consilierii locali, 

legitimaţii.” 

 
Întrucât nu  mai există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.163/2009 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi).  

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 

 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.164/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 

 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.165/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

D-ra Szilagyi Ana Maria:  
 „Îmi susţin în continuare părerea că, în această perioadă de criză se alocă 

foarte mulţi bani din bugetul local pentru tot felul de evenimente. 

Urmează şi proiectul de hotărâre nr. 11 unde sunt şi Zilele Hunedoarei ….” 

D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Aş dori să ne referim, deocamdată, doar la punctul 10.” 

D-ra Szilagyi Ana Maria:  
 „Da, aici 300 de milioane lei, respectiv 30.000 lei, mi se pare o sumă destul 

de mare pentru evenimentul acesta. Totuşi, cei care vor cânta sunt majoritatea de la noi.  
Aş dori să fac un amendament de la 30.000 lei până în maxim 20.000 lei, deci să scădem 
suma aceasta.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

„Ce vom tăia din acest program?”  
 
D-ra Szilagyi Ana Maria:  
„Nu ştiu, noi nu am primit nici măcar programul.” 

D-na Podea Gabriela:  
„Ba da, l-aţi primit, în comisie a fost prezentat programul.” 

D-ra Szilagyi Ana Maria:  
„Am cerut şi programul pentru Zilele Hunedoarei, şi noi, ca şi consilieri 

suntem întrebaţi în Hunedoara ce program este şi noi nu cunoaştem. Nu este singurul 
eveniment la care noi nu cunoaştem programul…” 

 
Dl. Secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„La comisii a fost prezentat programul.” 
 
D-ra Szilagyi Ana Maria:  
„Nu a fost nici un program, nu se ştia programul. Pentru Zilele Hunedoarei am 

vorbit cu domnul Puiu, dar nu era la Primărie.” 
 
D-na Podea Gabriela:  
„Programul pentru Toamna Muzicală a fost prezentat în cadrul comisiilor. Nu 

am avut programul pentru Zilele Municipiului. E altceva. Deci a  fost prezentat programul. 
Sunteţi de acord domnilor colegi?” 

 
Dl. Neam ţiu Ioan:  
„Da, a fost prezentat în cadrul comisiei,a fost pe masă.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„În cazul în care se va reduce suma, va trebui să stabilim ce tăiem din 

program fiindcă … noi, punem la dispoziţie sala, etc.. Ideea era să facem şi altceva pentru 
hunedoreni, decât s-a făcut până acum. Dacă dvs…..” 

 
D-ra Szilagyi Ana Maria:  
„Dorim să facem, dar e perioadă de criză, domnule primar. Dar, deja au fost 

Zilele Castelului, Festivalul Berii… sunt oraşe care au renunţat la zilele acestea tocmai ca 
să reducă cheltuielile.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dvs. aveţi dreptate, dacă dvs., consilierii locali, sunteţi împotrivă să o facem, 

nu este nici o problemă, puteţi să votaţi împotrivă. 
 Dar, la amendament trebuie să stabiliţi exact de unde se reduc costurile, deci 

reducerea programului.”  
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D-ra Szilagyi Ana Maria:  
„Înţeleg că participă formaţia Huniadi Cantores. Trebuie să plătim 

formaţiile noastre, care vin din judeţ?” 
 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  

                „Trebuie să ne susţinem formaţiile.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Eu nu ţin neapărat să-i plătim. Dvs. puteţi să negociaţi cu ei. Nouă ni s-a 

prezentat un program, pe care noi îl prezentăm domniilor voastre. Dacă nu sunteţi de 
acord nu este nici o problemă….” 

 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Este ediţia 29, Toamna Muzicală Hunedoreană este o manifestare culturală 

de tradiţie.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
 „Poate Ana Maria se gândeşte, nu neapărat să tăiem… poate s-a gândit că 

sunt cheltuieli mai importante de făcut. La asta s-a referit, fiind o perioadă de criză.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă dvs., consilierii locali, consideraţi că această cheltuială nu este 

oportună……. dvs. puteţi să votaţi…” 
 
D-ra Szilagyi Ana Maria:  
„Nu am spus că nu este oportună. Am spus că este cam mult 30.000 lei.” 
 
 
Se votează amendamentul propus de către d-ra consilier local Szilagyi Ana 

Maria:„sc ăderea sumei de la 30.000 lei la 20.000 lei”. 
Amendamentul  nu a fost adoptat,   a întrunit 6 voturi „pentru” (Szilagyi Ana 

Maria, Bobouţanu Dan, Vasilescu Tatiana, Leu Mihai, Hepuţ Teodor, Farcaş Bianca), 11 
voturi „împotrivă” şi 4 „abţineri”, astfel se votează proiectul de hotărâre în forma iniţială. 

 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.166/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
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D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Aş dori să ştiu de unde provin banii aceştia?” 

D-na Căpâlnă Daniela :  
„Banii provin din bugetul local, inclusiv sponsorizări. Deci se primesc 

sponsorizări, care sunt venituri ale bugetului local şi care fac parte din resursele bugetului.” 

 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci, nu întreaga sumă va fi alocată din bugetul local. De fiecare dată s-au 

primit sponsorizări.” 
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Şi sumele din sponsorizări intră tot în bugetul local. Sumele provenite din 

sponsorizări acoperă, în cea mai mare parte, aceste evenimente. La fel s-a întâmplat şi la 
Festivalul Berii, etc.,la tot ce am organizat până acum. Proporţia este de aproximativ 80%.” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Haideţi, să aprobăm noi numai suma de 20% care trebuie….” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dar nu se poate,  nu cunoaşteţi procedura. Toate sponsorizările care se fac 

…..” 

Dl. Bobou ţanu Dan:  
„De unde ştiţi că vom obţine acei bani? Este ipotetic ceea ce vorbim noi, dacă 

vor fi sponsorizări….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„În eventualitatea în care nu se va obţine suma, vom avea un precedent 

pentru anul viitor. Atunci vom ştii. Astăzi mergem după precedentul anilor trecuţi.”  
 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
„Anul trecut cât a fost suma?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Tot aşa, aceeaşi sumă.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Având în vedere faptul că este o situaţie de criză…oamenii tot dau în gropi 

cu maşinile..…….” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Doamnelor, domnilor, nu aprobaţi, nu este nici un fel de problemă. Noi am 

mers exact pe aceleaşi sume. Sunt Zilele Hunedoarei,  spuneţi că nu vrem să se facă, nu 
este nici un fel de problemă. 

 Eu am o datorie faţă hunedoreni……D-na consilier, reduceţi suma, puteţi să 
faceţi amendamente. 

Nu mai vin delegaţiile, nu este nici un fel de problemă.” 
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Dl. Demeter Ilie:  
„Vreau să vă rog să ne respectăm unii pe alţii. Să se respecte înscrierile la 

cuvânt, să nu mai discutăm unii cu alţii. 
 Mi se părea normal să ni se dea cuvântul în ordinea în care ne-am înscris. 

Doresc să respectăm regulamentul. Respectând regulamentul ne respectăm unii pe alţii. 
Discuţiile contradictorii nu-şi au sensul. Se pot pune amendamente, se pot 

aduce tot felul de modificări, dacă se votează bine, iar dacă nu, tot bine.  
Vreau să vă rog lucrul acesta. Eu voi încerca să vă respect. Nu voi discuta, 

nu voi trece peste dvs. în momentul în care nu m-am înscris la cuvânt. 
Eu am ştiut că în anii trecuţi, aproximativ s-a acoperit suma prin sponsorizări. 

Am înţeles că anul trecut s-a încasat 80%. Au fost ani când s-a încasat  şi 100%, iar acum 
4 ani s-a încasat 120%, deci mai mult decât s-a prevăzut.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă îmi daţi voie să intervin….Uneori cheltuielile sunt mai  mari, pentru că 

depinde de numărul invitaţilor care vin din oraşele înfrăţite. În eventualitatea în care ne vin 
toţi invitaţii sunt cheltuieli de 100 %, iar dacă nu vin toate delegaţiile, vom avea cheltuieli 
mai puţine. Noi nu putem să ştim când aprobăm acest buget. 

Banii care nu sunt cheltuiţi, vor rămâne în bugetul local. Noi aprobăm acest 
buget pentru eventualitatea în care toate comisiile şi delegaţiile vin.”  

 
Dl. Leu Mihai:  
 „Noi le suportăm celor care vin toate cheltuielile?” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Da, ca de fiecare dată.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
 „Eu ştim că am aprobat bani pentru delegaţii ale noastre care plecau în 

oraşele înfrăţite…….” 
 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Aş dori să discutăm aşa cum spun regulile regulamentului de organizare şi 

funcţionare a acestui consiliu local. Domnule Leu, domnul consilier Demeter nu a terminat 
de vorbit. Când vă vine rândul vă voi da cuvântul, vă rog frumos să nu mai discutăm unii 
peste alţii…” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
„Am pus întrebarea aceasta pentru că şi eu am fost într-o delegaţie într-o ţară 

mai săracă ca noi, în Bosnia-Herzegovina. Acei oameni s-au purtat extraordinar cu noi, 
toată delegaţia, am fost 6 persoane. I-am întrebat, dacă au banii pentru cheltuieli. Mi s-a 
răspuns că nu, dar au cerut firmelor şi sponsorilor pentru ca ei să aibă un comportament 
frumos, decent faţă de toate delegaţiile. Am fost 7 delegaţii acolo, pe parcursul a 6 zile. 
Deci au făcut un efort pentru a susţine, peste ani aceste relaţii de înfrăţire. 

 La ora actuală eu susţin acest proiect, mi se pare normal să-i respectăm pe 
cei care vin la noi în municipiu. 

 Ce putem să facem? Nu le dăm de mâncare la amiază? Îi putem duce la un 
hotel de o margaretă? De unde să economisim? De unde scădem? 

Propun să aprobăm acest proiect, mai ales că toate datele, tot ce se 
cheltuieşte se face pe bază de decontare.” 
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D-ra Szilagyi Ana Maria:  
„Am dorit să întreb de unde vine această sumă, acum am înţeles, din discuţia 

anterioară.” 

Dl. Leu Mihai:  
 „Aş dori să răspund puţin domnului Demeter. Ni s-a spus că toţi ne-au primit 

foarte bine, pe unde am fost, delegaţiile noastre….  Dar, eu ştiu că au fost şedinţe de 
consiliu, când noi consilierii am aprobat nişte sume de bani pentru aceste deplasări. Deci 
ne-au primit ei sau….” 

 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Domnule consilier, acele  cheltuieli au fost aprobate pentru diurna celor din 

delegaţie şi pentru transport, atât. Masa şi cazarea au fost suportate de oraşul înfrăţit unde 
s-a efectuat deplasarea.” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Eu propun, domnul primar a spus că 80% din sumă va fi acoperită de  

sponsorizări, eu zic să aprobăm restul de 20%, iar diferenţa…. Dacă domnul Primar a spus 
că vor fi sponsori…” 

 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Domnule consilier, nu se poate să aprobaţi 20%. Suma care se aprobă, 

indiferent de câte sponsorizări primim….. 20% ar fi cam 400 de milioane. Dacă din 
sponsorizări se vor strânge 6  miliarde se vor putea cheltui doar  400 de milioane. Restul 
vor fi venit la bugetul local.” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Domnule Viceprimar, haideţi să  aprobăm numai 400 de milioane.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Care parte nu aţi înţeles. Dacă aprobăm numai 400 de milioane…..” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Eu înţeleg foarte bine şi româneşte…dar..” 
 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Domnule consilier, puneţi un amendament….să nu mai discutăm. 

Amendamentul se va vota şi noi mergem mai departe.” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Eu fac următoarea propunere: ţinând cont de faptul că domnul Primar a spus 

că 80% vor fi sponsorizări… eu propun să aprobăm doar 400 de milioane pentru acest 
eveniment. Aş dori să-l întreb pe domnul Primar dacă s-a gândit la ceva deosebit ţinând 
cont că sunt 600 de ani de când a fost castelul donat.”  

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, are legătură cu propunerea dvs. sau mă întrebaţi ….. 
 Eu vă invit să veniţi şi dvs. la Zilele Municipiului, pentru a vedea programul.” 
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D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Domnul consilier Leu a propus ca suma alocată pentru Ziua Municipiului 

Hunedoara să fie să fie de 40.000 lei. Acesta este amendamentul. Fac menţiunea că: toţi 
banii care intră din sponsorizări, intră în bugetul local. Deci degeaba pot veni bani mai mulţi 
fiindcă nu-i putem cheltui.” 

Dl. Leu Mihai:  
„Eu am înţeles foarte bine, dar…dacă nu intră nici un ban din sponsorizări…” 

 
D-ra Szilagyi Ana Maria:  
„Am o întrebare: ce înseamnă sponsorizare?” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Firma mamei dvs. poate să facă o sponsorizare la Primărie de 20.000 lei.” 

D-ra Szilagyi Ana Maria:  
„Eu vă întreb, în perioada aceasta câţi oameni de afaceri din Hunedoara fac 

sponsorizări?” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Firmele care îşi vând marfa, inclusiv cei care închiriază spaţii. Acelea sunt 

sponsorizări.” 

D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Pe de altă parte, banii care rămân necheltuiţi, intră din nou în bugetul local. 

Deci, dacă noi aprobăm 200.000 lei  şi se cheltuiesc cu acte în regulă 100.000 lei,  100.000 
lei rămân în bugetul local.” 

Dl. Leu Mihai:  
„Eu propun în felul următor: să aprobăm de la bugetul primăriei această 

sumă, iar dacă domnul Primar…strânge aceşti bani…..” 

D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Supunem la vot amendamentul domnului consilier.” 

 

Se votează amendamentul propus de către d-nul  consilier local Leu 
MIhai:„40.000 lei”. 

Amendamentul  nu a fost adoptat,   a întrunit 6 voturi „pentru” (Szilagyi Ana 
Maria, Bobouţanu Dan, Vasilescu Tatiana, Leu Mihai, Hepuţ Teodor, Farcaş Bianca), 11 
voturi „împotrivă” şi 4 „abţineri”, astfel se votează proiectul de hotărâre în forma iniţială. 

 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.167/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func ţie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
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Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.168/2009 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func ţie).  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz 

favorabil. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.169/2009 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func ţie).  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz 

favorabil. 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.170/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func ţie).  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz 

favorabil. 
„Comisia propune următorul amendament la art.2:  preţul minim de la care va 
porni licitaţia  va creşte de la 14,63 euro/mp. la 30 euro/mp.” 

- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ– aviz favorabil. 
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Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

 

Se votează amendamentul propus de către Comisia de urbanism, care se 
referă la art.2:„30 euro/mp”. 

Amendamentul  a fost adoptat,   a întrunit 18 voturi „pentru” ,şi 3 voturi 
„împotrivă” (Szilagyi Ana Maria, Bobouţanu Dan,Fărcaş Bianca). 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei  în 
vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru vânzarea terenului în suprafaţă  
de 94,0 mp situat în strada Batiz  nr.15  din  municipiul  Hunedoara, înregistrat în CF 
Hunedoara nr. 61218 provenită din conversia de pe hârtie a CF nr. 1338N, nr. cadastral 
2863, a constatat următoarele: 

 
       - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 19 voturi “pentru” 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru 21voturi “pentru” 
       - Căpâlna Daniela – director economic  – membru 21 voturi “pentru” 
       - Dragotă Iosif  – consilier U.A.T.D.C.- membru 20 voturi “pentru” 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 
                                     21voturi “pentru” 
    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice pentru vânzarea terenului în suprafaţă  de 94,0 mp situat în strada Batiz  
nr.15  din  municipiul  Hunedoara, înregistrat în CF Hunedoara nr. 61218 provenită din 
conversia de pe hârtie a CF nr. 1338N, nr. cadastral 2863  este următoarea : 

 
       - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte; 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
       - Căpâlna Daniela – director economic  – membru; 
       - Dragotă Iosif  – consilier U.A.T.D.C.- membru; 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru; 

 
                    Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de 
rezervă  în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru vânzarea terenului în 
suprafaţă  de 94,0 mp situat în strada Batiz  nr.15  din  municipiul  Hunedoara, înregistrat 
în CF Hunedoara nr. 61218 provenită din conversia de pe hârtie a CF nr. 1338N, nr. 
cadastral 2863, a constatat următoarele: 
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      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 21 voturi “pentru” 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru 20 voturi “pentru” 
      - Homorodean Anca - şef serviciu S.I.T.L.- membru 21 voturi “pentru” 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru 21 voturi “pentru” 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru 21voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice pentru vânzarea terenului în suprafaţă  de 94,0 mp situat în 
strada Batiz  nr.15  din  municipiul  Hunedoara, înregistrat în CF Hunedoara nr. 61218 
provenită din conversia de pe hârtie a CF nr. 1338N, nr. cadastral 2863  este următoarea : 
 

      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte; 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru; 
      - Homorodean Anca - şef serviciu S.I.T.L.- membru; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru ; 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru ; 

 
Art.4-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.171/2009 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func ţie).  

-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz 

favorabil. 
- „Comisia propune următorul amendament la art.3 : suma de  12 lei/ mp/an la 

construcţie şi 5 lei /mp/an pentru teren” 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ– aviz favorabil. 

 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Farca ş Ladislau:  
 „Aş dori să prezint situaţia acestei clădiri, deoarece locuiesc acolo. Aceea 

clădire a fost a primăriei, a CAP-ului, iar ulterior a fost închiriată. Este o clădire la care nu 
s-a făcut nici un fel de investiţie de zeci de ani. Deşi este la stradă nici nu se mai vede 
deoarece au crescut arbuşti şi pomi în faţa ei, beciul este inundat, geamurile sunt putrezite. 
Este o clădire nefuncţională la ora actuală. Cine o va lua va avea mult de investit pentru a 
o întreţine, pentru că altfel acea clădire va avea soarta acelei şcoli care se află vis-a-vis de 
fostul garaj al RAGCL-ului. Pe vreme când am fost consilier, am sfătuit pe cei de la 
învăţământ să o dea, chiar şi pe gratis, pentru că altfel se va dărâma. 

Deci, nu ştiu cine o va lua pentru că acolo, dacă o cumpără cineva va trebi să 
facă investiţii foarte serioase.” 

Dl. Demeter Ilie:  
„Aş dori să fac o precizare la amendamentul comisiei de urbanism.  
Comisia a făcut un calcul simplu, pentru aceea clădire se va plăti pe lună 

aproximativ 259 lei, iar pentru terenul aferent se va plăti 0,40 bani/lună, ori 826 mp,  deci în 
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total aproximativ 150 de euro. Este vorba de 800 mp., cine îţi dă în Hunedoara, cu 150 de 
euro şi clădirea şi terenul, chirie pe lună? 

 De aceea am făcut acest amendament.” 
 

Dl. Farca ş Ladislau:  
 „Sunt de acord, dacă aş primi o clădire funcţională…” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dânsul nu trebuie să o ia în concesiune dacă nu doreşte.” 

 
Se votează amendamentul propus de către Comisia de urbanism:„ limita  

6,15 lei/mp/an să fie 12 lei/mp/an  la construcţie şi de la 0,32 lei/mp/an să se treacă 5 
lei/mp/an  pentru teren”. 

Amendamentul  a fost adoptat,   a întrunit 18 voturi „pentru” ,şi 3 „abţineri” 
(Vasilescu Tatiana, Leu Mihai, Chiş-Şerban Ana Aurelia). 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
concesionării prin licitaţie publică a imobilului în  suprafaţă  construită din 259,0 mp şi teren aferent  
în suprafaţă de 826,0 mp. situat în municipiul Hunedoara, sat Hăşdat nr.147, înregistrat în CF 
Hunedoara nr.60555, nr. cadastral 60555, proprietate publică a municipiului Hunedoara, a 
constatat următoarele: 

 
       - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 21 voturi “pentru” 
       - Demeter Ilie – consilier local – membru 20 voturi “pentru” 
       - Căpâlna Daniela – director economic  – membru 20 voturi “pentru” 
       - Dragotă Iosif  – consilier U.A.T.D.C.- membru 20 voturi “pentru” 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 20 voturi 
“pentru” 
       - Şăucă Ştefan – director Administraţia Finanţelor Publice Hunedoara – membru 20 
voturi “pentru” 
       - Nicula Ana- inspector U.A.T.D.C. – membru 20 voturi “pentru” 

  
              
În urma acestor rezultate, comisia în vederea concesionării prin licitaţie 

publică a imobilului în  suprafaţă  construită din 259,0 mp şi teren aferent  în suprafaţă de 
826,0 mp. situat în municipiul Hunedoara, sat Hăşdat nr.147, înregistrat în CF Hunedoara 
nr.60555, nr. cadastral 60555, proprietate publică a municipiului Hunedoara,  este 
următoarea : 
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       - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte; 
       - Demeter Ilie – consilier local – membru; 
       - Căpâlna Daniela – director economic  – membru; 
       - Dragotă Iosif  – consilier U.A.T.D.C.- membru; 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru; 
       - Şăucă Ştefan – director Administraţia Finanţelor Publice Hunedoara – membru; 
       - Nicula Ana- inspector U.A.T.D.C. – membru. 

 
Art.7-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.172/2009 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func ţie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 

 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.173/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi)  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind  modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 126/2008 privind constituirea comisiei de 
analiză a solicitărilor de locuinţe în baza Legii nr. 114/1996, în sensul înlocuirii d-nei  
Căpîlnă Dorina cu d-nul Bold Aurel , a constatat următoarele: 

 
                       d-nul Bold Aurel 19 voturi “pentru”   
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În urma acestor rezultate, d-nul Bold Aurel referent de specialitate în cadrul 
Compartimentului Relaţii cu asociaţiile de proprietari, face parte din comisia de analiză a 
solicitărilor de locuinţe în baza Legii nr. 114/1996. 

 

Art.2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.174/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie )  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz 

favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ– aviz favorabil. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-12 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.175/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi)  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

„la art.1 doamna Angela Ţuguran va fi înlocuită cu d-na Dorina Dan.” 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

 

Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 10 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind  modificarea art.4, alin.(2), 
litera „a” din Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.44/2009, în sensul 
înlocuirii d-nei Angela Ţuguran cenzor la S.C. „NEWECO HD” S.R.L. Hunedoara cu 
doamna Dorina Dan, a constatat următoarele: 
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                                  doamna Dorina Dan 21 voturi “pentru”   

 
În urma acestor rezultate, cenzorul care o înlocuieşte pe d-na Angela 

Ţuguran la S.C. „NEWECO HD” S.R.L. Hunedoara este doamna Dorina Dan. 
 
Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.176/2009 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie )  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz 

favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ– aviz favorabil. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.177/2009 se aprobă în unanimitate. 

 

La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func ţie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz 

favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Apostolescu Dan:  
„Referitor la Caietul de sarcini, la condiţiile de respingere a ofertei aş solicita 

scoaterea punctului a). E în plus acolo. 
Aşa prevede ordonanţa? Doar 3 posibilităţi pot opta la respingerea unei 

oferte. Nu ai cum să respingi o ofertă că îşi vine cu un preţ mai scăzut. Aceea oricum se 
autoexclude.” 

 
Dl. Secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Aici este vorba de domeniul privat. Este în plus, dar cu ce vă deranjează? E 

bine să fie clar specificat.” 
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Dl. Apostolescu Dan:  
„Îmi retrag amendamentul.” 
 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
 

Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 10 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisie în vederea 
concesionării prin licitaţie publică  a  terenului în suprafaţă de  16,0 mp situat în b-dul Corvin nr. 9 A 
din municipiul Hunedoara, înscris în CF Hunedoara 60728 , provenită din conversia de pe hârtie a 
CF nr. 1194N, nr. cad. 2733, nr. top 2064/55/61 a constatat următoarele: 

 
Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 19 voturi “pentru” 
Demeter Ilie  – consilier local – membru 19 voturi “pentru” 
Căpâlnă Daniela –director economic– membru 20 voturi “pentru” 
Dragota Iosif – consilier U.A.T.D.C.C.– membru 20 voturi “pentru” 
Poenar Adina – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 20 voturi “pentru” 
Şăucă Ştefan– director Administraţia finanţelor publice Hunedoara – membru 20 voturi “pentru” 
Nicula Ana – inspector U.A.T.D.C.C.– membru 20voturi “pentru”   

- lipseşte un buletin de vot.              
 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea concesionării prin licitaţie 

publică  a  terenului în suprafaţă de  16,0 mp situat în b-dul Corvin nr. 9 A din municipiul 
Hunedoara, înscris în CF Hunedoara 60728 , provenită din conversia de pe hârtie a CF nr. 
1194N, nr. cad. 2733, nr. top 2064/55/61,  este următoarea : 

 
1. Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 
2. Demeter Ilie  – consilier local – membru 
3. Căpâlnă Daniela –director economic– membru 
4. Dragota Iosif – consilier U.A.T.D.C.C.– membru 
5. Poenar Adina – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 
6. Şăucă Ştefan– director Administraţia finanţelor publice Hunedoara - membru 
7. Nicula Ana – inspector U.A.T.D.C.C.– membru   

 
Art.6-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.178/2009 se aprobă în unanimitate. 

 

La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func ţie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
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- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz 
favorabil. 

 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.179/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).  
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-  d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
 

Dl. Horvath Zoltan : 
„La proiectul de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.10.2009 – 
30.11.2009, îl  propun pe d-nul Neamţiu Ioan.” 

 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.180/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 25 -  Prezentare material de la Grupo “DAGA” – Spania. 

 
                    Punctul 26. Diverse.     
 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Vreau să spun faptul că, deoarece  am  fost de acord cu punctul de vedere 

al domnului Leu, faţă de cheltuirea banilor pentru Zilele Hunedoarei. Fiindcă cunosc 
temeiul legal, ştiu foarte bine că toate sponsorizările intră în bugetul Primăriei şi doar după 
aceea se cheltuiesc, pentru a evita asemenea situaţii, pentru transparenţă, aş dori să 
solicit, deci să luaţi act de solicitarea mea: la următoarea şedinţă ordinară să ni se prezinte 
situaţia cheltuielilor şi a surselor de finanţare.  Se poate prezenta situaţia: de aici au venit 
banii, atâţia au fost, cât s-a cheltuit.  

 Mi se pare corect, pentru că nu este nimic de ascuns.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Bineînţeles, vă putem pune la dispoziţia şi pe anii trecuţi.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Nu, discuţia a apărut pentru anul acesta. Pentru anii trecuţi nu au fost 

discuţii.” 
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D-na Vasilescu Tatiana:  
„De mai multe ori am abordat problema staţiei de taxiuri din faţa Farmaciei  

din Micro V, fosta mea farmacie. 
Nu doresc să se mai interpreteze că aş mai avea un interes personal, eu am 

vândut acel spaţiu de pe B-dul Dacia nr.3. Dar, este inadmisibil ca în faţa unei farmacii şi a 
mai multor sedii de bancă să fie o staţie de taximetre. 

Prin luarea mea de cuvânt cer anularea acestei hotărâri, prin care a fost 
repartizat acel loc pentru o staţie de taximetre. 

În toate normele europene este normal ca în faţa unei farmacii să poată 
parca bolnavii. Îndeosebi, în Europa Occidentală, în faţa unei farmacii este amenajat un loc 
special pentru handicapaţi. 

Eu, anul trecut când aveam această societate, am cerut printr-o adresă 
Primăriei să mi se repartizeze acel loc. Eram dispusă să îl plătesc eu, pentru clienţii 
farmaciei, pentru bolnavi. Nu am primit nici un răspuns. Eu am încercat să verific acel 
proiect de hotărâre, adresa nu corespunde. Proiectul de hotărâre este nr. 35 nu 33, din faţa 
blocului. Pe de altă parte, maşinile blindate ale băncilor, trebuie să se parcheze vis-a-vis şi 
să traverseze cu sacii cu bani.  Nu este loc în spate care să comunice cu acele bănci. 

 Este normal, ca într-un loc atât de aglomerat, cu atâtea obiective, să existe o 
parcare. Sunt atâtea locuri în Hunedoara care se pretează pentru o astfel de staţie. 

Nu este normal să trăim în Hunedoara dictatura taximetriştilor. 
Nu este normal ca în faţa unei farmacii, sau în faţa unui sediu de bancă să fie 

în loc de 8 locuri, care sunt alocate, să existe 15 taximetre. Deci s-au dublat acele locuri 
alocate.” 

    
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vom verifica. Dvs. aveţi un punct de vedere foarte clar. Vom verifica dacă 

acele staţii de taxi au fost aprobate înaintea autorizaţiei de funcţionare a acelei firme. Dvs. 
aveţi dreptate. 

De acum putem să cerem tuturor firmelor, care vor dori să aibă autorizaţie de 
funcţionare, să aibă parcare. 

Noi vom verifica. Dar, putem de acum înainte să obligăm firmele care vor să 
funcţioneze în municipiul Hunedoara să aibă parcare. Iar, dacă nu au va trebui să-şi 
găsească un loc în care pot să asigure parcare. 

D-na consilier, dvs. puteţi să iniţiaţi un proiect de hotărâre, prin care să cereţi 
mutarea acelei staţii, dar să veniţi cu propunerea şi unde se poate muta.”   

 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Eu am tras doar un semnal de alarmă, pentru că nu este normal. Există o 

farmacie, nu este a mea…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Eu vă asigur că nu vor fi parcările acelea disponibile pentru persoanele care 

vin la farmacie. Deoarece, pe tot acel bulevard, până nu se va rezolva problema parcărilor, 
ştiţi faptul că noi avem un proiect pentru fonduri europene pentru reabilitarea acelui drum şi 
crearea parcărilor. Deci, până nu vom rezolva această problemă, parcări libere nu vor fi pe 
acel bulevard. 

 Noi vom muta staţia de taxi, nu e nici o problemă! O vom muta cu 50 de m 
mai încolo, dar cu siguranţă acele locuri, în faţa farmaciei, nu vor fi libere, pentru că nici 
celelalte, cu 20 de m mai încolo nu sunt libere.” 
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D-na Vasilescu Tatiana:  
„Putem să impunem agenţilor economici să plătească, să-şi ia abonament 

….” 
 
 Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Doamnă consilier, dvs. cunoaşteţi că încă nu avem tarifele, se lucrează la 

caietul de sarcini.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Am o întrebare, există o adresă cu numărul 42603 depusă de către Ilie 

Captari, antrenorul secţiei de box, care a fost depusă la Primărie şi nu a primit nici un 
răspuns, de câteva luni.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Cu privire la…?” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Legat ceva de box. Nu ştiţi despre ce e vorba?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, primim sute pe lună.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Trebuie să le şi citiţi domnule Primar.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Mă acuzaţi că nu le citesc? Nu le dau eu răspuns la toate, domnule.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Legat de box nu cred că primiţi mai multe, cred că primiţi 2-3 pe an.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Acest fapt nu înseamnă că eu le dau răspuns la toate.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Legea spune că în 30 de zile trebuie să răspundeţi la orice adresă venită la 

Primărie.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„D-na Căpâlnă, ştiţi despre ce e vorba?” 
 
D-na Căpâln ă Daniela:  
„Nu ştiu.” 
 
 Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ultima dată când s-au cerut bani pentru premiere, s-a cerut bani şi pentru 

altceva…. S-au făcut 2 sesizări. Dânşii au fost anunţaţi că din cauza bugetului, se vor 
aloca doar fondurile pentru premiere, iar celelalte fonduri cerute de dânşii nu de data 
aceasta. Nu ştiu dacă li s-a dat răspuns oficial dar …..” 
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Dl. Leu Mihai:  
„Din câte cunosc eu, şi cred că toţi ştim, ar trebui ca în termen de 30 de zile 

să se dea un răspuns scris. Normal era să le răspundeţi, indiferent de răspuns.” 
 
D-na Căpâln ă Daniela:  
„Eu am vorbit cu dânsul personal şi nu am înţeles că ar dori un răspuns în 

scris.” 
Dl. Leu Mihai:  
„Legat de ordinea de zi de la fiecare şedinţă, sunt anumite puncte care nu 

apar niciodată, şi sunt anumite puncte care apar de două ori….şi unele care apar 
surprinzător înainte de începerea unei şedinţe. De exemplu, punctul de astăzi, a apărut 
dintr-o dată deşi este spus discuţiei de un an de zile. Vrem să ştim care a fost strategia 
pentru care aţi făcut asta.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă referiţi la punctul 22?  Doriţi să vorbim despre acestea sau despre altele 

din şedinţele trecute?” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„În general, vă întreb, de ce adăugaţi anumite puncte pe ordinea de zi, chiar 

înainte să înceapă şedinţa… am văzut că se întâmplă asta foarte des, şi de asta vreau să 
aflu.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, vă întreb din nou, doriţi să vă spun despre aceste puncte 

sau despre altele…” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Vreau să îmi răspundeţi în general..” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„În general nu pot să vă răspund…nu există nici o strategie. Acest proiect de 

hotărâre nr.22 a fost prezentat în şedinţa trecută  şi nu a trecut din cauza preţului. 
 Colegii mei nu au reintrodus pe  ordinea de zi şi acest proiect de hotărâre. 
 Aceste două proiecte de hotărâre au fost reintroduse pe ordinea de zi, 

deoarece s-a modificat documentaţia, la care s-a schimbat preţul… din cauza căruia nu a 
trecut proiectul de hotărâre. Noi puteam să-l prezentăm luna viitoare, dar persoanele direct 
interesat au cerut introducerea pe ordinea de zi din luna aceasta, pentru a putea să-şi 
rezolve problema referitoare la concesionarea acestui teren.” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Sunt lămurit…. Mi-aţi răspuns.” 
  
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Consilierii puteau să nu fie de acord cu ordinea de zi prezentată.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Bineînţeles. Celălalt proiect de hotărâre se referă la intrarea acelui teren 

pentru lărgirea şoselei de la Petrom până la pod. 
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 Sunt două probleme: puteam să nu introducem aceste proiecte pe ordinea 
de zi, dar le-am propus, şi dvs. puteaţi să nu acceptaţi introducerea lor pe ordinea de zi.” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Sunt lămurit…. Mi-aţi răspuns.” 
 
Dl. Hepu ţ Teodor:  
„Având în vedere faptul că se apropie campania electorală, aş dori ca după 

terminarea acesteia să nu mai vedem afişe lipite peste tot. 
Am înţeles că la Haţeg cine a pus afişele le-a şi ridicat, dezlipit după 

campanie. Aş dori să avem un oraş mai curat, mai plăcut.” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Putem să dăm o hotărâre de consiliu …..” 

Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Avem o hotărâre referitoare la această problemă.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
„Există benere prin oraş care sunt degradate, nu au fost ridicate de la fostele 

alegeri europarlamentare.” 
 
 D-na  Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Prima problemă este cea referitoare la apa meteorică, problemă  de care 

are cunoştinţă toată lumea. Suntem, în situaţia paradoxală, în care trebuie să plătească 
lumea apa meteorică mai mult ca şi apa potabilă. Este un paradox, ni s-a promis că se va 
interveni cu un proiect de hotărâre. Eu, sincer am crezut că se va introduce pe această 
ordine de zi.  Cred că o  şedinţă extraordinară ar trebui să rezolve această problemă.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Negocierile cu Apa Prod au fost de natura aceasta.  De la 1 octombrie nu se 

va mai merge după citirea din Topliţa ci se va raporta după citirea de la Deva.” 
 
D-na  Farcaş Bianca:  

                    „Cum vă explicaţi faptul că Deva nu plăteşte şi Hunedoara plăteşte?” 
                      

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Acea hotărâre emisă în 2006, nu este hotărârea administraţiei de astăzi şi 

nici a consilierilor actuali.” 
 

D-na  Farcaş Bianca:  
                    „Aţi avut data trecută ideea salvatoare de a veni cu un proiect de hotărâre să 
modificăm aceste tarife referitoare la apa meteorică.” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Există o problemă, noi încă negociem, există un contract, pe baza acelei 

hotărâri care  nu poate fi întrerupt doar de către Primăria Municipiului Hunedoara. Trebuie 
să fie şi ei de acord. Trebuie să fim de comun acord. Ei acum, s-au învăţat să ia banii 
oarecum abuziv de la oameni şi bineînţeles că nu le convine să renunţe la aceea sumă pe 
care o percep de la locuitorii municipiului Hunedoara.” 
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  D-na  Farca ş Bianca:  
  „Am înţeles că din suma respectivă se plătesc rău platnicii de fapt. Domnul 

Arion a spus că din acea sumă se plătesc datoriile rău platnicilor.” 
  
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Nu a spus aşa ceva, ni s-a spus că se reinvesteşte suma…” 
 
 D-na  Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Eu cred că am fost traşi pe sfoară la data respectivă. Am acceptat toate 

argumentele  aduse de domnul Arion. Noi le-am considerat logice, dar în nici un moment, 
nici unul din cei 21 de consilieri, nu ne-am gândit că este o problemă de rea credinţă. 

Ceea ce  s-a întâmplat în municipiul Hunedoara, suntem toţi afectaţi. Astfel, 
cred că avem dreptul ca unilateral să denunţăm acel contract.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu se poate unilateral, aici avem problema. Iar, preşedintele de şedinţă, din 

aceea şedinţă din 2006 este chiar directorul cu relaţii cu  asociaţiile de proprietari, domnul 
Ionel Răducea. 

 Eu nu vreau să cred că administraţia de atunci a făcut acest rău intenţionat. 
Mă refer la consilieri, votând. Cred că au fost duşi în eroare, de către această societate. 
Aceasta este singura explicaţie logică, pe care putem să o avem. 

Exact cum noi nu am avut o decizie când ei ne-am justificat preţurile, iar dvs. 
aţi votat acele propuneri, nu cred că aţi făcut-o intenţionat să luăm o hotărâre împotriva 
locuitorilor municipiului Hunedoara. Propunerea dânşilor a fost făcută în aşa fel încât a dus 
în eroare consilierii locali, care astfel au votat o hotărâre.” 

 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
„Aveţi perfectă dreptate, dar vedeţi să nu ne mai ducă în eroare şi cu dorinţa 

de a cumpăra conducta de apă, pe care vine apa potabilă de la Râul Mare Retezat, la 
suma respectivă,  ştiu că aţi trimis la Apa Prod oameni să verifice. Cei de la Apa Prod, 
…de fapt în spatele intenţiilor lor se ascund alte intenţii…. 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu Apa Prod o va cumpăra, ..” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
„Aţi promis că la această şedinţă vom avea acest proiect de hotărâre prin 

care se cere schimbarea punctului de colectare de la Topliţa către Deva..” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„S-a făcut fără hotărâre de consiliu local. De la 1 octombrie, fără hotărâre de 

consiliu, s-a făcut un act adiţional la contract  prin care se face citirea de la punctul Deva. 
 Deci nu mai e nevoie de hotărâre de consiliu pentru arondarea la aceea 

staţie din Deva. Noi de asemenea le-am cerut crearea unei staţii  meteorologice în 
Hunedoara, cum am avut odată.” 

 
  Dl. Bobou ţanu Dan:  
„Fiindcă tot suntem la diverse, vă rog să nu uitaţi de problema cu conducta de 

apă. Nu o cedaţi cu titlu gratuit către Societatea Apa Prod. Eu doar atrag atenţia.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Niciodată nu a fost în discuţie pe tema aceasta, cu titlu gratuit, ci a fost  

vorba de preluarea de către Consiliul Judeţean, pentru că acea ţeavă nu trece doar pe 
teritoriul municipiului Hunedoara. Deci, municipiul Hunedoara are în comuna Pui, un teren 
care este înscris în CF-urile Hunedoarei deşi este în comuna Pui, cu o staţie de pompare, 
iar ţeava trece pe teritoriul Consiliului Judeţean. 

De aceea s-a discutat ca aceea ţeavă să treacă în domeniul Consiliului 
Judeţean, nu a Societăţii Apa Prod.” 

 
  Dl. Bobou ţanu Dan:  
  „Informaţiile mele sunt altele, ale dvs. sunt altele…dacă le punem cap la cap 

veţi vedea că ei doresc de fapt preluarea acelei conducte.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ei vor putea să o concesioneze de la consiliul local după ce ei ne vor plăti 

suma cu care suntem încărcaţi noi în gestiune.” 
 
  Dl. Bobou ţanu Dan:  
  „La suma de două miliarde jumătate….să fim serioşi….chiar dăm totul din 

Hunedoara către Societatea Comercială Apa Prod? Că aşa vrem noi?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Noi nu dăm către Apa Prod….” 
 
  Dl. Bobou ţanu Dan:  
  „După aceea să ne vândă ei nouă apa potabilă, la preţurile după cum plătim 

acum apa meteo, etc, etc.? Aceasta este societatea la care suntem noi acţionari?” 
 
D-na  Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Vreau să îmi duc ideea la bun sfârşit. În nota de fundamentare se cere 

creşterea preţurilor la apă şi canal. Aici vedem apă de sezon, apă meteorică numai la noi. 
Deva, Sibiu, Ocna Mureş, Tg. Jiu, Bucureştiul nu au aşa ceva, ei trăiesc în deşert şi noi 
trăim într-o veşnică ploaie? Este o problemă pe care trebuie să o privim toţi cu foarte multă 
seriozitate, să vedem ce putem face. Nu putem să rămânem la cheremul Societăţii Apa 
Prod. 

 Nu suntem niciunul angajaţii societăţii, suntem toţi aleşi de populaţia 
Hunedoarei, indiferent de ce culoare suntem, îi reprezentăm pe cei care ne-au ales. 

Prin hotărâre de consiliu, prin dare în judecată, trebuie să se găsească o 
soluţie, nu putem să spunem că nu putem să facem nimic, pentru că nu putem denunţa 
unilateral un contract. Orice contract are două părţi, orice contract poate să fie denunţat  de 
una din părţi. 

 Vine toamna, şi este ploioasă, chiar dacă trecem pe Deva, noi avem preţurile 
mult mai mari decât restul. Nu ştiu cum se justifică. Singurul este Mizil, care are 2,40 lei, 
dar nu are restul. Iar noi, suntem o adunătură de nababi, pentru că am crezut că se fac 
investiţii. Au fost oamenii foarte convingători, dar haide  să ne trezim şi să vedem ce facem 
mai departe. 

 Fiindcă tot m-am înscris la cuvânt ultima, deci această problemă rămâne să 
o rezolvăm cât mai repede, dacă se poate printr-o şedinţă extraordinară. 

Mai am două probleme foarte importante. Ştiţi că asistenţa medicală din şcoli, 
grădiniţe a trecut în subordinea Primăriei. Deci ridic problema următoare: vorbesc şi ca 
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medic. De când au început grădiniţele şi şcolile este dezastru ce se întâmplă. La 40-50 de 
consultaţii acute toţi copiii care merg în grădiniţe şi şcoli vin bolnavi. Avem medici, avem 
asistente, sunt în subordinea Primăriei, cer să se facă triaj şi să nu mai fie primiţi copiii 
bolnavi în colectivităţi. Să nu fie trimişi acasă când  tuşesc ci să fie chemat părintele şi să 
fie trimişi la  medic. Pentru că un copil care intră într-o colectivitate şi tuşeşte îmbolnăveşte 
jumătate din colectivitate. 

Ieri am avut 15 copii care făceau parte din aceeaşi clasă.  Va trebui să fie 
chemaţi medicii, asistenţii şi să vadă cum se face izolarea copiilor bolnavi, ce se poate 
face….” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dânşii nu fac aceleaşi proceduri care le-au folosit până acum?  Ei fiind 

transferaţi la Primărie nu ar trebui să-şi modifice procedurile.” 
 
  D-na  Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
 „O problemă pe care au ridicat-o este dotarea aparatului de urgenţă din 

şcoli.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Noi nu avem fonduri alocate nici măcar pentru medicamente. Când 

Ministerul Sănătăţii i-a transferat la noi, pe acei doctori şi asistenţi medicali nu ne-a oferit şi 
acele dotări.  

Noi vă putem pune la dispoziţie lista de investiţii şi să vedem de unde tăiem 
banii. Aici este o problemă. Noi vom avea cheltuieli suplimentare cu aceşti medici. Pentru 
salarii banii  vin de la Ministerul Sănătăţii, doar atât. Noi am avut cheltuieli neprevăzute cu 
modificarea ştampilelor, cu medicamentele care sunt strict necesare, pe care trebuie să le 
aibă  în cabinet…. 

 Deci toate cheltuielile acestea le suportăm din bugetul local, fără să fie 
alocate de Ministerul Sănătăţii.” 

 
  D-na  Farca ş Bianca:  
  „Eu vin în completarea doamnei preşedinte, legat de gripa nouă, a apărut o 

ordonanţă prin care sunt implicate şi primăriile şi şcolile şi cabinetele medicale. Deci va 
trebui să se constituie acele unităţi în şcoli şi în grădiniţe care sortează intrarea copiilor. Se 
anunţă o pandemie, deci nu o epidemie… trebuie să fim foarte atenţi.” 

 
  D-na  Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Sunt bani pe care trebuie să-i găsim undeva.” 
   
  D-na  Farca ş Bianca:  
  „Vreau să vă spun că  spitalul nostru de boli infecţioase nu este  agreat de 

către M. Balş, deci bolile vor fi trimise probabil la Deva sau la Timişoara. Aşa că, sincer, la 
momentul actual eu nu văd să putem face nimic, decât să supraveghem mai atent elevii 
din şcoli, şi pe copiii din grădiniţe. Deci să folosim acele cadre medicale pe care Primăria le 
are.” 

 
  D-na  Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Vorbim de izolarea copiilor bolnavi, acest lucru nu costă.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Bine, dar nu are de a face cu instituţia Primăriei. Aceşti domni trebuie să-şi 

desfăşoare activitatea, ori erau la spital, ori sunt salariaţi ai Primăriei.” 
 
  D-na  Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Acum sunt în subordinea Primăriei, deci are de a face cu primăria aceasta. 

Altfel eu mergeam şi vorbeam la spital sau la DSP.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu vreau să vă supăraţi pe mine, dar nouă ne-au dat aceşti doctori, fără să 

avem competenţa necesară, sau capacitatea să îi conducem. Pe noi nu ne-a întrebat dacă 
noi îi vrem.  Ştiu că trebuie să găsim soluţii. Dar să ni se ceară să le schimbăm 
procedurile…. Ei trebuie să îşi desfăşoare activitatea ca până când au fost transferaţi la 
noi.”  

 
  D-na  Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Aveau de la spital aparatul de urgenţă. Aparatul de urgenţă, pentru a mă 

înţelege toţi, înseamnă nişte medicamente obligatorii cu care trebuie să fie dotat, cu care 
intervii în primă fază. 

 Adică, are copilul febră mare, nu îl trimiţi acasă, îi dai o pastilă să îi scazi 
febra. Eventual după aceea trimiţi copilul acasă. Deci nu se pune problema de schimbare a 
unei proceduri de lucru. Se pune problema de dotare a acestor cabinete, măcar acel 
aparat minim de urgenţă care nu există şi care este absolut necesar. 

 Mai am încă o problemă, privind asistenţa socială. Suntem bombardaţi de 
copii, care vin şi nu au nici un fel de acte. S-au depus în urmă cu 6 luni acte pentru 
obţinerea acelui CNP, de ce durează atât de mult obţinerea acestuia, pentru un copil care 
se află pe raza judeţului Hunedoara? de ce trebuie 6 luni să treacă pentru ca un copil să îşi 
primească acest CNP. Acest CNP înseamnă înscriere la medicul de familie, înseamnă 
eliberare de reţete gratuite, înseamnă obţinerea alocaţiei de stat pentru copii, înseamnă că 
acel copil există.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Acest lucru depinde de Serviciul Evidenţa Populaţiei.” 
  
  D-na  Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Dacă sunteţi de acord, domnilor consilieri putem să acordăm cuvântul şi 

reprezentantului invitaţilor prezenţi, domnul Mariş. 
 
Dl. Mari ş: 
„Stimaţi consilieri, doamnelor şi domnilor, din partea pensionarilor din 

municipiul Hunedoara am venit la dvs. cu rugămintea să anulaţi Hotărârea Consiliului Local 
nr.68 care se referă la această apă meteorică. Cerem acest lucru fiindcă dvs. aţi primit 
aceste documente prin care se constată că sunt oraşe în care nu se plăteşte . 

 Vreau să vă informez că pe str. Roma în luna iunie s-a facturat peste 1 
milion de litri de apă de ploaie. Nu exagerez deloc, cam 5-6- vagoane de apă, atât a 
facturat Apa Prod în luna iunie. Spuneţi dvs. dacă e posibil aşa ceva. 

 A fost schimbat preţul la apă de ploaie şi la cealaltă. La apa de ploaie ce i-a 
făcut Apa Prod să o facă 110%? Atât a crescut preţul la apa de ploaie, ori nu se poate aşa 
ceva. Oamenii  vin la noi, toată lumea comentează…. La Apa Prod personalul care 
încasează sunt sub orice critică. Sunt obraznici. 
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 Unele persoane au apometre, altele nu, celor cu apometre li s-a împărţit luna 
iunie în jumătate preţul nou şi au o jumătate cu preţul vechi. Celor  care nu au apometre li 
s-a încasat preţul nou, toată suma. Ori, eu zic că este o discriminare. Nu este un lucru 
normal. Eu nu pricep de ce se pune TVA la apa de ploaie.” 

 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„TVA se plăteşte pentru un serviciu, iar referitor la problema: ce le-a făcut la 

apa de ploaie…Nu se plăteşte apa de ploaie care vă cade pe casă, se plăteşte apa care vă 
intră în canalizare. S-au mărit preţurile pentru canalizare.” 

 
Dl. Mari ş: 
„Vreau să vă mai rog ceva, în municipiul Hunedoara, biletele pentru transport 

gratuit s-au redus la un număr de 20.  S-a redus însă limita veniturilor, până la 700 de lei. 
Cine cer aceste bilete? Cei care nu au maşini. Nu înţeleg de ce este 

discriminarea aceasta, până la 700 lei pensie.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„La ce sumă aţi dori să fie plafonul?” 
 
Dl. Mari ş: 
„Până la 1.500 lei.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă întreb ceva. Vecinul dvs., care lucrează, să zicem, la o fabrică şi are 

salariu de 700 de lei, şi are 2 copii la şcoală, nu beneficiază de acele bilete, el este 
discriminat sau nu?” 

 
 Dl. Mari ş: 
„Nu.” 
 
 Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Eu vreau să spun că acea hotărâre de consiliu local a fost luată în urma unor 

sesizări care au fost  făcute de către cetăţeni din municipiul Hunedoara. Eu pot să vă 
garantez ceva, dacă mutăm plafonul la 1.500 lei, persoanele care au 1.501 lei se vor 
considera nedreptăţiţi. 

 Decizia de a se opri plafonul la 700 lei a fost a consiliului, peste venitul minim 
garantat.” 

  
  D-na  Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă 

şedinţa de azi a consiliului local." 
 
 
 
PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

MINUTA 
şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  

din  data de 29.09.2009 
 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre prin care se ia act de încetarea 
mandatului de consilier local a domnului  Bejinariu Valeriu înainte de expirarea duratei 
normale a acestuia, precum şi validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara, a  domnului Şoş Iosif. 

Hotărârea nr.157/2009 se aprob ă  în unanimitate. 
 
Punctul 2 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre prin care se ia act de încetarea 

mandatului de consilier local a domnului  Solomon Cristian înainte de expirarea duratei 
normale a acestuia, precum şi validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara, a  domnului Culcea Tudorel. 

 Hotărârea nr.158/2009  se aprob ă  în unanimitate.  
 
Punctul 3 al ordinii de zi  – Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.122/2008 privind organizarea comisiilor de 
specialitate, cu modificările şi completările ulterioare. 

Hotărârea nr.159/2009  se aprob ă  în unanimitate.  
 

Punctul 4 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind reorganizarea 
Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite. 

    Hotărârea nr.160/2009 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 5 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la 

Hotărârea Consiliului Local nr.131/2008 privind repartizarea  pe zone a consilierilor locali în 
vederea îndeplinirii  responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu 
modificările şi completările ulterioare. 

Hotărârea nr.161/2009 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 6 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la 

Hotărârea Consiliului Local nr.132/2008 privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al 
Municipiului Hunedoara  în Consiliile de Administraţie a unităţilor de învăţământ 
preuniversitare aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.162/2009 se aprob ă în unanimitate.  
 
Punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea modelului 

legitimaţiei pentru consilierii locali ai Municipiului Hunedoara şi pentru Primarul Municipiului 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.163 /2009 se aprob ă în unanimitate.  
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Punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de 

ocupare a funcţiilor publice pentru autorităţile si instituţiile publice din cadrul administraţiei 
publice locale a municipiului Hunedoara pentru anul 2010. 

Hotărârea nr.164 /2009 se aprob ă în unanimitate.  
 
 

                     Punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre   privind acordarea de  înlesniri  
la plata impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  
consecutive în ultimele 60 de luni. 
                     Hotărârea nr.165/2009 se aprob ă în unanimitate  . 

 
                     Punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării şi 
desfăşurării în municipiul Hunedoara a manifestării „TOAMNA MUZICALĂ 
HUNEDOREANĂ”,  în perioada 9-11 octombrie 2009. 

Hotărârea nr.166/2009 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 11 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din 

bugetul local al municipiului Hunedoara, a sumei de 200.000 lei pentru sărbătorirea “Zilei 
municipiului Hunedoara”, în perioada16-18 octombrie 2009. 

Hotărârea nr.167/2009 se aprob ă în unanimitate.  
                  
                     Punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere 
a unor terenuri din administrarea Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în 
proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. 

Hotărârea nr.168/2009 se aprob ă în unanimitate. 
 

Punctul 13 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă 
gratuită către Ministerul Educaţiei Cercetării şi Inovării prin Inspectoratul Şcolar al Judeţului 
Hunedoara a terenului în suprafaţă de 1864 mp. necesar realizării obiectivului de investiţii: 
“Grădiniţă nouă cu program normal  cu trei grupe pentru un efectiv de 60 preşcolari”, din 
strada Prutului, municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.169/2009 se aprob ă în unanimitate.  
 
Punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării 

demersurilor pentru înregistrarea în  Cartea Funciară a unor terenuri situate în intravilanul 
municipiului  Hunedoara, din proprietatea Statului Român în proprietatea  privată a 
municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.170/2009 se aprob ă în unanimitate.   
 
Punctul 15 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind  aprobarea  vânzării 

prin licitaţie publică a  terenului în suprafaţă  de 94,0 mp situat în strada Batiz  nr.15  din  
municipiul  Hunedoara, înregistrat în CF Hunedoara nr. 61218 provenită din conversia de 
pe hârtie a CF nr. 1338N, nr. cadastral 2863. 

Hotărârea nr.171/2009 se aprob ă în unanimitate.  (art.3 vot secret) 
 
Punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  

concesionării   prin licitaţie publică  a  imobilului compus din casă cu trei camere, bucătărie, 
doua birouri, pivniţă, în suprafaţă construită de  259,0 mp şi teren aferent în suprafaţă de 
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826,0mp  situat în  municipiul Hunedoara, sat Hăşdat  nr.147, înregistrat în C.F. 
Hunedoara nr. 60555, nr. cadastral 60555, proprietate publică a municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.172/2009 se aprob ă în unanimitate.  (art.6 vot secret) 
 
Punctul 17 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind avizarea unor 

schimburi de locuinţe. 
Hotărârea nr.173/2009 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 18 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 126/2008 privind constituirea comisiei de 
analiză a solicitărilor de locuinţe în baza Legii nr. 114/1996. 

Hotărârea nr.174/2009 se aprob ă în unanimitate .(art.1 vot secret) 
 
Punctul 19 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de 

fezabilitate  şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Reabilitarea, 
modernizarea şi echiparea Colegiului Naţional Iancu de Hunedoara”în vederea depunerii 
proiectului „Reabilitarea, modernizarea şi echiparea Colegiului Naţional Iancu de 
Hunedoara”. 

Hotărârea nr.175/2009 se aprob ă în unanimitate . 
 
Punctul 20 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 

Hotărârii Consiliului Local nr.44/2009 privind aprobarea modificării proiectului cadru al 
actului constitutiv a S.C. „NEWECO HD” S.R.L. Hunedoara , numirea reprezentanţilor 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor şi în 
Consiliul de Administraţie, precum şi propunerea cenzorilor la S.C. „NEWECO HD” S.R.L. 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.176/2009 se aprob ă în unanimitate . 
 

Punctul 21 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru rectificarea 
bugetului local al municipiului Hunedoara, pe anul 2009. 

Hotărârea nr.177/2009 se aprob ă în unanimitate . 
 
Punctul 22 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre  privind aprobarea  

concesionării prin licitaţie publică  a  terenului în suprafaţă de  16,0 mp situat în b-dul 
Corvin nr. 9 A din municipiul Hunedoara, înscris în CF Hunedoara 60728, provenită din 
conversia de pe hârtie a CF nr. 1194N, nr. cad. 2733, nr. top 2064/55/61. 

Hotărârea nr.178/2009 se aprob ă în unanimitate .(art.5 vot secret) 
 
Punctul 23 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre  privind aprobarea completării  

inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al municipiului Hunedoara, însuşit 
prin Hotărârea Consiliului Local nr. 73/1999 şi atestat prin Anexa nr. 4 la Hotărârea 
Guvernului nr. 1352/2001.  

Hotărârea nr.179/2009 se aprob ă în unanimitate . 
 
Punctul 24 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind alegerea dintre 

membrii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru 
perioada 01.10.2009 – 30.11.2009.  

Hotărârea nr.180/2009 se aprob ă în unanimitate . 
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Punctul 25 al ordinii de zi – Prezentare materiale de la Grupo “DAGA” – 
Spania. 

 
 Punctul 26 al ordinii de zi Diverse.     

 
 
 

 
 

 
                                        SECRETAR, 

Aurel Raţă-Bugnariu 

 
                                                                                    
 
 


